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PROTOKÓŁ  NR 34 – 05 / 2005 
 

Z POSIEDZENIA 
 

KOMISJI  REWIZYJNEJ  RADY Miasta GDAŃSKA 
 

Które odbyło się w dniu 21 marca  2005 roku o godz. 
17.oo w sali 007 w Nowym Ratuszu, ul. Wały 

Jagiellońskie 1 w Gdańsku 
 
 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 17.oo. 
 
Obecni na posiedzeniu wg załączonej listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Na stan sześciu  ( 6 ) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
sześciu, czyli było quorum  do podejmowania prawomocnych opinii i 
wniosków.  
 
Posiedzeniu przewodniczył  radny SŁAWOMIR  KOSAKOWSKI – 
Wiceprzewodniczący Komisji. 
 
Po powitaniu zebranych poinformował, że porządek obrad członkowie 
Komisji otrzymali.  
 
PORZĄDEK  OBRAD: 
 
1. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 
2. Omówienie sposobu realizacji czynności kontrolnych przez 

zespoły kontrolne. 
3. Sprawy wniesione, wolne wnioski.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
- czy są uwagi, propozycje do przedstawionego porządku 

obrad? 
Nie widzę – proszę o przegłosowanie – kto jest za przyjęciem porządku 
obrad? 
W wyniku glosowania – 6 głosami „za” – jednogłośnie porządek obrad 
został przyjęty. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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PUNKT  1 
 

Rozpatrzenie  bieżącej  korespondencji 
 

- sprawa Pana Pawła Chojnackiego zam. przy  
     ul. Wassowskiego w Gdańsku 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Pan Paweł Chojnacki zwrócił się do nas z pismem w sprawie poddania 
ocenie projektu budowy sieci wodno-kanalizacyjnej w Gdańsku –
Owczarni. Wystąpiliśmy z pismem do Prezydenta Miasta o 
ustosunkowanie się do pisma.  
Otrzymaliśmy odpowiedź, którą również otrzymał zainteresowany. Pan 
Chojnacki jest niezadowolony z udzielonej odpowiedzi i pisze do nas 
ponownie. Pisze, że to Urząd i Rada Miasta powinna się tym zająć, bo to 
Urząd był inwestorem.  
 
Radna Małgorzata Chmiel – członek Komisji 
Czytałam wszystkie pisma i wszystko było w porządku. Wypowiadałam 
się, że Prezydent bardzo dobrze odpowiedział i nie ma podstaw do 
podważania.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski  
Proponuję podtrzymać stanowisko zastępcy Prezydenta Miasta Gdańska 
Pana Marcina Szpaka  i uznać sprawę uznać za zakończoną. 
  
Członkowie Komisji – jednogłośnie – 6 głosami „za” – przyjęli 
udzieloną treść odpowiedzi. 
 

- pismo Pani Wandy Smeli zam. przy ul. Aldony w Gdańsku 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski  
Spraw ta toczy się od dłuższego czasu. Dotyczy wydania 2-ch decyzji na 
jedno mieszkanie. Problem w tym, że ktoś dał decyzje synowi Pana 
Nowaka i Prokuratura twierdzi, że on złożył fałszywe oświadczenie i 
decyzja została mu wydana bezprawnie. W tej chwili Urząd umywa od 
tego ręce, wychodząc z założenia, że skoro są dwie decyzje – dwie 
osoby, to niech się sądzą i niech Sąd rozstrzygnie, kto jest winien. 
Możemy po urzędniczemu podtrzymać stanowisko i niech się sądzą. 
Powstaje pytanie: kto wydał decyzję dla syna zmarłego – bezprawnie. 
Możemy o to  zapytać  Pana Skarbnika.  
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Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Skarbnik tego nie rozstrzygnie. Musimy wystąpić do Prezydenta Lewny o 
ostateczne załatwienie sprawy. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Jeżeli została wydana bezprawnie – z uchybieniem decyzja dla syna, to 
powinno się ją cofnąć. 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisnji 
Decyzję, którą otrzymał syn zmarłego była wydana bezprawnie. Drugi 
błąd popełniono, że wydano decyzję na żonę syna. 
 
Radny Czesław Nowak  - członek Komisji 
To Miasto powinno zdecydować kto ma otrzymać decyzję. Czy my jako 
Komisja Rewizyjna mamy wskazywać. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Z punktu widzenia Miasta mogą być w jednym lokalu dwie osoby i dwie 
decyzje. Miasto mówi, że dla Miasta nie ma problemu, ale te dwie osoby 
się kłócą.  
 
Radny Czesław Nowak – czlonek Komisji 
Ja uważam, że należy sprawę ponownie odesłać do Miasta i niech Miasto 
ostatecznie załatwi sprawę. Komisja Rewizyjna nie powinna być ciałem, 
która decyduje.  
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Powstaje pytanie: czy Miasto podjęło właściwe decyzje? 
Bo moim zdaniem, że nie. 
 
Radny Jerzy Adamski – członek Komisji 
To jest postępowanie cywilno-prawne. Prezydent powinien cofną decyzję 
Barbarze Nowak i unieważnić wcześniej wydane decyzje dla Macieja 
Nowaka. Powinno się zbadać sytuację mieszkaniową  tych dwóch kobiet. 
Ponieważ przy Macieju jest napisane, że posiadał dom. My możemy 
napisać jako Komisja Rewizyjna, że uważamy, że powinno być cofnięte 
skierowanie Pani Barbarze Nowak. Ale czy Gmina uwzględni to nasze 
stanowisko – tego nie wiemy. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Panie Skarbniku, oczekujemy od Pana rady. 
 
Skarbnik Miasta Gdańska – Włodzimierz  Pietrzak 
Uważam, że w tej sprawie powinien się wypowiedzieć Prezydent Lewna. 
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Radny Jerzy Adamski – członek Komisji 
Może napiszemy do Prezydenta, że stanowisko Komisji Rewizyjnej jest 
takie, że powinno być cofnięte skierowanie zawarcia umowy dla Barbary 
Nowak. Jeżeli Prezydent ma inne zdanie to niech nam to uzasadni. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję następująca treść pisma do Zastępcy Prezydenta Miasta Pana 
Szczepana Lewny: 
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się po raz kolejny ze sprawą 
wniesioną przez Panią Wandę Smela, zwraca się do Pana prezydenta z 
prośba o ponowne rozpatrzenie sprawy i zajęcia ostatecznego 
stanowiska.  
W opinii Komisji przerzucanie odpowiedzialności za rozstrzygnięcie 
sprawy na inicjatywę jednej ze stron i decyzję Sądu Powszechnego, gdy 
uchybienie nastąpiło m.in. w wyniku działań Urzędu Miejskiego jest co 
najmniej niewłaściwe.  
 
Członkowie Komisji – jednogłośnie – 6 głosami za” przyjęli 
zaproponowaną treść pisma.  
 
 

- sprawa Pani Jolanty Misztal-Ahuja zam przy ul. Przemyskiej  
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Sprawa dotyczy przyznania w trybie bezprzetargowym lokalu na 
działalność warsztatu samochodowego przy ul. Leczkwoa 27 w Gdańsku.  
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Sprawa ta była również na posiedzeniu Komisji Polityki Gospodarczej i 
Morskiej RMG. Przetarg ten został unieważniony. Nie mamy co tej sprawy 
ponieważ zostanie przeprowadzone nowe postępowanie przetargowe – 
przetarg ustny. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
W związku z tym, proponuję przesłać udzieloną odpowiedź jaką 
otrzymaliśmy od Zastępcy Prezydenta Miasta Pana Szczepana Lewny z 
informacją , że uznajemy sprawę za zakończoną. 
 

- sprawa  Stowarzyszenia  Restauratorów Gdańskich 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Na posiedzeniu w miesiącu lutym zwracaliśmy się z pismem do 
Prezydenta o ustosunkowanie się do skargi wniesionej do Prokuratury 
przez Stowarzyszenie Restauratorów Gdański i pomorskiej Izby 
Restauratorów i Hotelarzy w sprawie bezprzetargowego wynajmu lokalu 
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użytkowego przy ul. Długiej 18-21 w drodze zamiany lokalu przy ul. Nowe 
Ogrody. Otrzymaliśmy odpowiedź. 
Następnie Wiceprzewodniczący Komisji odczytał treść pisma. 
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Jest Komisja, która rozpatruje oferty przydziału lokali bezprzetawrowych. 
W skład tej Komisji wchodzą radni: radna Meyer, Dzik i radny Kamiński.   
Jeżeli lokale znajdują się w atrakcyjnym miejscu i ktoś zamienia się na 
lokal w nieatrakcyjnym miejscu, to ja uważam, że takich zamian nie 
powinno być. Jeżeli ktoś rezygnuje, to Miasto powinno wystawić taki lokal 
w ofercie publicznej i nikt nie będzie wówczas podejrzewał Prezydenta, 
czy kogokolwiek z Urzędu, że są jakieś machlojki. Uważam, że w takiej 
sytuacji kiedy doszło do takich zamian, to należało spróbować, czy ten 
lokal nie powinien być w ofercie publicznej. Gdyby okazało się, że nie 
można zbyć, to wówczas szukać zamiany. Jeśli chodzi o te dwa lokale, to 
powinny one być zwrócone Miastu i Miasto powinno je wystawić w ofercie 
publicznej. Jeżeli dokonuje się takich zamian pomiędzy podmiotami – 
przy cichej zgodzie Prezydenta, to nic dziwnego, że później dziennikarze 
to nagłaśniają. Jestem przeciwko cichym zamianom przy porozumieniu z 
Urzędem Miasta. Ciche zamiany budzą moje wątpliwości. 
 
Wiceprzewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Powstaje pytanie: dlaczego Komisji Polityki Gospodarczej na to 
pozwoliła? Czy to robiła cała Komisja, czy tylko podzespół? 
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Robił to podzespół, a Komisja to przegłosowała.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Powiem szczerze- Prokuratura musiała umorzyć, bo zgodnie z prawem 
wszystko załatwiono. My jako radni, Komisja Rewizyjna mamy 
świadomość, że intencją tej uchwały i to co pan Nowak powiedział była 
zamiana lokali równorzędnych. Po to prezydent Lewna przekonywał nas 
do potrzeby utworzenia strefy prestiżu, które podlegają innym zasadom 
przetargowym – nie po to żeby tutaj zastosować wyłom. To jest ewidentne 
ominięcie prawa.  
 
 
Skarbnik Miasta Włodzimierz Pietrzak 
Pan Prezydent Lewna jest dobrym prawnikiem i nadzorował ten cały 
proces tej zamiany. Zadałem Mu pytanie: czy w tej sytuacji zostal 
naruszony stan prawny? Odpowiedział, że nie. Jeżeli Komisja uważa, ze 
stan prawny należy polepszyć, to apelujcie o zmianę stanu prawnego 
tego który jest. 
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Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Ja się z tym nie zgadzam. Ponieważ nie możemy mówić w tym 
przypadku, że jest ułatwienie sprawy. Dlatego, ze dysponujemy 
majątkiem publicznym, majątkiem Gminy za który ponosimy 
odpowiedzialność. To, że przepisy prawne wszystkiego nie regulują  to 
nie oznacza, że nie oczekujemy od organu wykonawczego szczególnej 
dbałości. Co zaszkodziło w tym przypadku ogłosić przetarg. 
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Jeżeli macie Państwo wątpliwości, to zaproście na posiedzenie Komisji 
Prezydenta Lewnę wraz z Dyrektorem Skurasem i niech wyjaśnią całą 
sprawę. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję następujące rozwiązanie. Wystąpimy z pismem do Pana 
Szczepana Lewny, zapraszając go na posiedzenie Komisji na dzień 11 
kwietnia br.  
Proponuje następującą treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG pragnie zaprosić Pana do wzięcia udziału w 
posiedzeniu Komisji zaplanowane na dzień 11 kwietnia br. na godz. 16.30 
do sali 007 Nowego Ratusza w Gdańsku i przedstawienia szczegółowych 
wyjaśnień dotyczących zamiany 2-ch lokali użytkowych przy ul. Długiej i 
przy ul. Nowe Ogrody.  
Jednocześnie Komisja prosi o wcześniejsze dostarczenie dokumentów w 
;powyższej sprawie.  
 
Członkowie Komisji – jednogłośnie 6 głosami „za” przyjęli 
zaproponowaną treść pisma. 
 

- pismo Komisji Budżetowej RMG 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Komisja Budżetowa wystąpiła do nas z pismem w sprawie 
przeprowadzenia kontroli dotyczącej zasadności przeprowadzenia 
remontu werandy przy ul. Grunwaldzkiej 496 w Gdańsku. 
Proponuję wystąpić z pismem do Prezydenta Miasta o wyjaśnienie 
sprawy. 
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Byliśmy na szkoleniu i przeczytałem wskazówki dla Komisji Rewizyjnej i 
każda komisja Rady Miasta Gdańska jest organem kontrolnym. Nie 
koniecznie musi to był tylko Komisja Rewizyjna, ale każda inna. W tym 
przypadku jest Komisja Gospodarki Komunalnej i to ona powinna zbadać 
tą sprawę. Cała Rada jest organem kontrolnym. Komisja Rewizyjna ma 
szczególne znaczenie – wtedy kiedy są skargi mieszkańców  i się bada 
budżet. Każda Komisja ma w swoim zakresie zadania kontrolne. Komisja 
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Rewizyjna nie jest Komisją śledczą w tym zakresie i powinna tą sprawę 
rozpatrzyć Komisja Gospodarki Komunalnej.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Koskaowski 
Proponuję następujące rozwiązanie. Wystąpimy z pismem do Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG.  
Proponuję następującą treść pisma: 
Uznając zasadność wątpliwości merytorycznych Komisji Budżetowej 
RMG, Komisja Rewizyjna uważa, że nie jest Komisją właściwą do 
rozpatrzenia sprawy w tym zakresie..  
W związku z tym przekazuje pismo do Komisji Polityki Gospodarczej i 
Morskiej, która powinna rozstrzygnąć sprawę poruszaną w piśmie.  
 
Członkowie Komisji – jednogłośnie – 6 głosami „za” przyjęła treść 
pisma. 
 

- pismo Pani radnej Elżbiety Grabarek-Bartoszewicz 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Pani radna Grabarek wystąpiła z pismem do Pana Przewodniczącego 
Rady Miasta Gdańska o przeprowadzenie kontroli w Wydziale Edukacji i 
Sportu. Z pisma wynika, że Pan Przewodniczący ma zobowiązać Komisję 
Rewizyjną do przeprowadzenia Kontroli w Wydziale Edukacji i Sportu, 
celem niezwłocznego doprowadzenia do przestrzegania obowiązujących 
w tym zakresie przepisów prawa przez wdrożenie zgodności z prawem 
trybu realizacji tych świadczeń  dla osób uprawnionych. 
 
Radny Czesław Nowak – członek komisji 
To Komisja Rewizyjna ma wydać polecenie dla Pana Prezydenta? 
 
Wiceprzewodniczący Komisji 
Nie. Pan Przewodniczący ma zobowiązać komisję Rewizyjną do kontroli 
Wydziału Edukacji i Sportu. 
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Z tego co ja zrozumiałem, to Pani Grabarek prosi o przeprowadzenie 
przez Komisję Rewizyjną kontroli w Wydziale Edukacji o sposobie 
naliczenia jej świadczeń.   
 
Wiceprzewodniczący komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję wystąpić z pismem do Pana Prezydenta Miasta o zajęcie 
stanowiska.  
Proponuję następująca treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się z treścią pisma skierowanym 
do Komisji przez Przewodniczącego Rady Miasta   w sprawie rzekomego 
wyłudzenia pieniędzy przez radną Grabarek z tytułu świadczenia z 
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funduszu zdrowotnego nauczycieli, zwraca się o zajęcie stanowiska w 
powyższej sprawie.  
Jednocześnie Komisja zwraca uwagę, że wystąpienie Radnej w sprawie 
zlecenia kontroli w Wydziale Edukacji i sportu może nosić znamiona 
próby wywarcia przez Radną wpływu na organ wykonawczy w celu 
załatwienia prywatnej sprawy.  
Ewentualną kontrolę powinien przeprowadzić Prezydent Miasta, a o jej 
wynikach prosimy poinformować Przewodniczącego RMG i Komisję 
Rewizyjną RMG.  
 
Członkowie Komisji 5 glosami „za”, przy 1 glosie wstrzymującym się 
przyjęła zaproponowaną treść pisma. 
 

- pismo radnego Eugeniusza Głogowskiego 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Wpłynęło do nas pismo radnego Głogowskiego, w którym to piśmie 
Radny ubolewa, że obowiązek prawny wynikający z powyższego przepisu 
– ustawy o finansach publicznych, że kierownik jednostki jakim jest Pan 
Prezydent niewłaściwie wykonuje swoje obowiązki, nie realizując zadań, 
na które nakłada na niego ustawa o finansach publicznych i wymienia 14 
punktów czego Prezydent nie robi. 
Pismo Radnego otrzymaliśmy do wiadomości. Przyjmujemy to pismo do 
wiadomości lub przekazujemy prośbę do Pana Skarbnika, aby nas 
poinformował. 
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Prezydent również otrzymał pismo. Wprowadzono przepisy z audytu 
wewnętrznego w zakresie procedur kontroli działania Wydziału 
Finansowego. Procedury te są umieszczone w audycie. Odpiszemy Panu 
Radnemu. Aby zadowolić Pana Radnego Głogowskiego to podjąłem 
decyzję, że mimo że jest audytor wewnętrzny, to do Wydziału 
Finansowego te procedury o których pisze radny Głogowski dopisuję.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Przyjmujemy pismo radnego Eugeniusza Głogowskiego do wiadomości. 
Pismo znajduje się w segregatorze sprawy różne. 
 

- pismo Jana Grabowskiego zam ul. Szopińskiego 5 c/26 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
 Wpłynęło do nas pismo Pana Grabowskiego. Ksero pisma członkowie 
Komisji otrzymali. Proponuję przyjąć pismo do wiadomości i pozostawić 
bez odpowiedzi. 
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- wnioski w sprawie przystąpienia do składu osobowego 
Komisji 

 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Wpłynęły do naszej Komisji dwa wnioski.  
Pani radna Maria Małkowska zgłosiła swój akces do pracy w Komisji 
Rewizyjnej RMG. Obecnie pracuje tylko w jednej Komisji. 
Drugi wniosek Pani radnej Barbary Meyer -  Wiceprzewodniczący 
odczytał treść wniosku. 
W Statucie mamy zapisane, że wszystkie Kluby mają swojego 
przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. W związku z tym wakat który mamy 
należy się Klubowi SLD. Problem Polega na ty, że Radna Meyer jest 2-ch 
Komisjach i nie może być w trzech.  
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Może być, pod warunkiem, że zrezygnuje ze składu osobowego z jednej z 
Komisji.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję przekazać wnioski do Przewodniczącego Rady Miasta 
Gdańska o zajęcie stanowiska w powyższej sprawie.  
 
 

PUNKT  2 
 

Omówienie sposobu realizacji czynności  kontrolnych przez 
zespoły kontrolne 

 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Czy członkowie Komisji mają jakieś problemy związane z kontrolą? 
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Przeprowadziłem kontrolę w wyznaczonych wydziałach i mam 
szczątkowe sprawozdania z poszczególnych wydziałów przygotowane. 
Można z nich korzystać.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Czy  Pan Radny ma jakieś pytania uwagi do Pana Skarbnika? 
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Trafiłem na Wydziały ( Wydział Gospodarki Komunalnej, Programów 
Rozwojowych, Polityki Gospodarczej oraz Referat Zamówień 
Publicznych), które nie miały przekroczeń budżetowych. Występują w 
nich niewielkie oszczędności. Nie dopatrzyłem się uchybień. Kierownicy 
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Wydziałów oświadczali mi, że przestrzegali wszystkich procedur 
związanych z przetargami publicznymi i zarządzeniem Prezydenta.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Komisja Rewizyjna ma obowiązek skontrolować, sprawdzić. Na podstawie 
wyrywkowej kontroli, Komisja Rewizyjna musi dokonać kontroli bo inaczej 
będzie uchybienie podniesione przez RIO. My nie możemy bazować tylko 
na oświadczeniu, a musimy dokonać faktycznej kontroli. To wszystko 
musi wynikać z dokumentów.  
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Są procedury i są one ściśle przestrzegane w zakresie zamówień 
publicznych. Jesteśmy jednym z nielicznych miast, które posiada Referat 
Zamówień Publicznych. Było tak, że zawsze przed badaniem budżetu, 
Komisja Rewizyjna miała szkolenie i było one przeprowadzane przez 
fachowców z RIO, którzy przygotowywali członków Komisji Rewizyjnej do 
kontroli. Z tego obecnie zrezygnowano. W tej chwili trzeba badać 
dokumenty źródłowe. Można się oprzeć na oświadczeniach – nie jest to 
żadne uchybienie urzędników. Natomiast dla bezpieczeństwa należałoby 
2 dokumenty zbadać. Jak zameldował się do mnie na kontrolę radny 
Kosakowski, to Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału 
Finansowego udostępniła dokumenty źródłowe (faktury, opisy faktur, 
zestawienie). W związku z tym, aby RIO nie miało zastrzeżeń do Komisji, 
to proszę o dokonanie dokontrolowania – wzięcia jednego, czy dwóch 
zamówień publicznych i przeliczenia. One na pewno będą zgodne.  
 
Radny Jerzy Adamski – członek Komisji 
Może być taka sytuacja, że zamówienia robi referat a nie wydział. 
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Zawsze robi referat. 
 
Radny Czesław Noawk – członek Komisji 
Wydział Zamówień Publicznych został w miesiącu grudniu przeniesiony 
do Wydziału Polityki Gospodarczej. W roku ubiegłym był w innym 
Wydziale, ale ja to sprawdzę i doniosę.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Mam jedną wątpliwość – wydatki – procent wykonania .......... publiczną – 
164 % 
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Tak. Przyoszczędziliśmy. Będzie czekało Pana spotkanie z Panią 
Sekretarz Danuta Janczarek i omówienie protokołu. Bardzo duże sa 
oszczędności. 
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Wiceprzewodniczący Komisji radny Slawomir Kosakowski 
Oszczędności – z jednej strony jest to dobry przejaw, że są oszczędności, 
a z drugiej strony świadczy o złym planowaniu. Budżet ma być dobrze 
zaplanowany i dobrze wykonany.  
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Była kwestia rozbudowy budynku, która nie weszła w życie. Jest projekt 
rozbudowy budynku Urzędu Miejskiego na parkingu Urzędu. Jest to duże 
przedsięwzięcie i my sami nie możemy do tego podejść. Szukamy w tej 
chwili inwestora i są prowadzone rozmowy z inwestorem. Pięć milionów 
złotych to były nasze nakłady. Wszystko się wyjaśni. 
Moją zasługa jest, że podjęliśmy z Wydziałem Finansowym i 
Prezydentami bardzo skrupulatną politykę oszczędności wydatków 
bieżących. Dlatego mamy 20 milionów zło oszczędności na wydatkach.  
 
Radny Sławomir Kosakowski – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jest mi wiadome, że Marszałek Województwa Pomorskiego zwrócił się do 
Prezydenta z prośba o przejęcie przez Urząd Miejski budynku po 
UNIMORZE – zaległości. W zamian za to jest propozycja zamiany tej 
nieruchomości na budynek pomiędzy Urzędem Miejskim a szpitalem.  
 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbnik Miasta 
Badamy tę sprawę i jest ona w toku postępowania. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Czy mają Państwo pytania, uwagi do pana Skarbnika? 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Mam pytanie: Mam do skontrolowania Wydział Kadr. Jeżeli mamy 
wynagrodzenia osobowe, ilość etatów i jeśli podzielę wynagrodzenie 
przez ilość etatów to mam średnią płacę. W tym przypadku nie mogę 
dojść do tego jak wygląda średnia płaca w Urzędzie.  
Wynagrodzenia są w 100 % wykonane, a średnioroczne zatrudnienie jest 
w mniejszym okresie wykonane – nie 630, a 606 etatów. Natomiast 
średnia płaca jest niższa niż planowana.  
 
Pan Włodzimierz Pietrzak Skarbnik Miasta 
Mamy coroczne nagrody dla pracowników. Nagrody roczne oscylują w 
granicach 60 – 70 %  wynagrodzenia miesięcznego. W tym roku była 
sytuacja tragiczna  gdyż w zmienionych przepisach ZUS okazało się, że 
zwolnienia 3, 5, 6 dniowe spowodowały, że „ przeżarły” nam część 
funduszu płac. Zwolnienia te spowodowały, że musieliśmy zatrudniać na 
umowy- zlecenia.  
Zapraszam pana Radnego do dyrektora Kadr, który wszystko wyjaśni. 
Chcę powiedzieć, że ukazał się w gazecie artykuł na temat nadwyżki 
budżetowej za 2004 rok. Nadwyżka wynosi 147 milionów zł. Nadwyżkę 
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wyliczamy na podstawie sporządzonego bilansu. Bilans jest zamykany i 
mamy go zrobić do końca marca. Jak zostanie przedstawiony bilans, to 
będzie z niego będzie wynikało, jaka mamy gotówkę. Wynik 147 miliony 
jest wynikiem papierowym. Jest to wynik ksiąg na koniec roku. Na dzień 
01 stycznia br. był całkiem inny. Jest różna metoda liczenia wolnych 
środków. My oceniamy, że te wolne środki będą na kilkadziesiąt milionów 
zł. – około 100. Prezydent nie podjął jeszcze decyzji co będzie z tymi 
wolnymi środkami, ale nasze stanowisko jest następujące: zejścia z 
zadłużeniami. Aby Miasto było w dolnych granicach zadłużeniowych.  
Drugi priorytet, na który pan Prezydent postawił – to rozwój. 
Trzeci priorytet – zero wydatków na bieżące wydatki. Będą opracowane 
materiały i Komisja Rewizyjna je otrzyma i to zgodnie z przepisami ma je 
otrzymać do 31 marca. Komisja Rewizyjna – to się chwali – po raz 
pierwszy tak szybko przystąpiła do pracy. Komisja ma już 
przeprowadzoną kontrolę budżetu przed sporządzeniem materiału, a 
książki jeszcze nie ma. 
Mam pytanie do Komisji Rewizyjnej – czy komisja uważa gdy będzie już 
zrobiona książka nie należałoby się spotkać i omówić. Wezwać Wydział 
Finansowy i Dyrektorów poszczególnych Wydziałów i ponownie ich 
przepytać. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakwoski 
Na pewno cos takiego zrobimy. Najpierw musi być materiał i jak będzie 
materiał to się wszyscy do niego ustosunkujemy. 
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Mam pytanie; jakie są szanse na to aby się niektóre inwestycje w ramach 
nadwyżki znalazły się w WPI?  Niektóre są rezerwowe, a niektóre sa 
przesunięte do tyłu np. Jana Pawła II na 2006 rok.  
 

PUNKT  3 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Czy są sprawy wniesione, wolne wnioski? Skoro nie ma, zamykam 
dzisiejsze posiedzenie Komisji.  
 
Posiedzenie zakończono o godz. 20.oo. 
 
      Wiceprzewodniczący  
        Komisji   Rewizyjnej  RMG 
Protokół sporządziła  
M. Topczewska 

Prac. BRMG                 Sławomir  Kosakowski 
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Kiedy zostanie przeprowadzony bilans  
 
  


